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Aan alle leden, 

 

Een nieuw jaar betekent nieuwe vooruitzichten en ook ‘goede’ voornemens. Wat is er 
verwezenlijkt en wat moet nog gebeuren?  
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Tweede nieuwsbrief 2023 N-VA Herenthout  

Nieuwjaarsdrink van N-VA Herenthout 

 

• We ontvingen onze leden en vrienden op zondag 29 januari met het traditionele glaasje 

bubbels en hapjes aangeboden door het bestuur. 

• Wat heeft het nieuwe jaar voor onze gemeente in het verschiet: 

o Het startte reeds met het bekend maken van het nieuwe logo op de 

nieuwjaarsdrink van de gemeente. Het maakte meteen het intensieve 

veranderingstraject zichtbaar dat het lokale bestuur de voorbije jaren 

doorliep. De gemeente werkte aan een nieuwe missie en visie voor onze 

gemeente, als fundament om er stevig te staan in een steeds complexere 

samenleving en als vertrekpunt voor de uitvoering van nieuwe plannen en 

initiatieven. 
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o De verwachtingen voor 2023 staan hoog. Dit jaar zal er op verschillende 

domeinen zichtbaar worden wat de voorbije crisisjaren intern is 

voorbereid. 

o Er is gestart met een nieuwe website met extra digitale mogelijkheden, 

maar tegelijkertijd komt er een uitbreiding van de openingsuren en wordt 

er terug een vrij toegankelijk loket voorzien. 

o Naast de jaarlijkse vernieuwingswerken van voet- en fietspaden, staat ook 

een gans pakket aan wegenwerken gepland. 

o Ook zijn de besprekingen met het architectenbureau voor de renovatie van 

zaal Lux gestart. Een zaal die de voorbije maanden terug het middelpunt 

werd van het culturele leven en reeds duizenden bezoekers over de vloer 

kreeg. 

o Er werd gestart met de Uitpas,     

o De verhuis van het jeugdhuis ’t Verschil naar het Molenhuis 

o Het traject van de schoolstraten wordt afgewerkt       

o Voor onze viervoeters legde de gemeente een nieuwe hondenweide aan. 

o De bouwwerken aan de site Serneels springen reeds in het oog. De 

eerdere onmogelijkheden voor de brandweer werden omgezet tot nieuwe 

kansen. Een ongeziene investering van meer dan 2 miljoen euro van 

Brandweerzone Kempen kreeg onze gemeente. De technische dienst en 

Rode Kruis en de Brandweer zullen hier worden gehuisvest. 

o Dit alles is maar een kleine greep uit wat er in 2023 op de gemeentelijke 

werktafel ligt. 

• Er ligt dit jaar ook van alles op de werktafel van N-VA Herenthout: 

o Momenteel wordt er gewerkt om meer nieuwe en jonge mensen in het 

bestuur te krijgen. We trachten om Jong N-VA nieuw leven te geven. 

Spijtig genoeg moesten we afscheid nemen van twee jongeren en 

krachtige mensen. Beiden verhuisden naar een ander dorp.  

o Leden mogen steeds bewoners doorgeven die lid willen worden van N-VA 

Herenthout. 

o Met de verkiezingen van 2024 in het verschiet, is het klein bestuur reeds 

begonnen om een programma te schrijven. Dit deden we met behulp van 

jullie. De jaarlijkse huisbezoeken in de zomer die we deden, zijn een 

verrijking van ideeën. 

o Op 12, 13 en 14 mei 2023 organiseert de N-VA een groot ledencongres. In 

de aanloop naar dat congres waren er vijf brede koepelthema’s.  

o Na de vijf themadagen ontvangen alle leden in februari de ontwerpteksten 

van het congres. In februari of maart vinden in elke provincie een 

informatieve vergadering plaats waar de congresvoorzitters de 

ontwerpcongrestekst toelichten en de leden vragen kunnen stellen. 

o Alle afdelingen organiseren nadien voor eind maart 2023 een 

ledenvergadering waar elk lid inspraak heeft.  

 

Bart De Wever op het nieuwjaarsfeest: “Het is confederalisme of de verarming” 
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• We moesten er twee jaar op wachten, maar die zaterdagavond stroomde de Nekkerhal in 

Mechelen als vanouds weer vol met duizenden enthousiaste en piekfijn uitgedoste N-VA-

leden voor het traditionele nieuwjaarsfeest van de partij. In zijn toespraak maakte 

voorzitter Bart De Wever de desastreuze balans op van twee jaar Vivaldiregering. “De 

keuze voor de Vlaming is helder: het is confederalisme of de verarming.” 

 

 
 

• “We hakken knopen door over problemen die al decennia veel te lankmoedig worden 

aangepakt. Wij staan mede voor zowel de bescherming van onze Vlaamse fauna en flora 

als voor een rechtszeker kader voor het wonen, werken en ondernemen van de 

Vlamingen. We maken van onderwijskwaliteit opnieuw het streefdoel in Vlaanderen, 

blijven volharden in voldoende kennis van het Nederlands en we maken het beroep van 

leerkracht opnieuw aantrekkelijk. Ondanks het moeilijke vaarwater zien we de tanker 

langzaam keren.” 

• “Onze Vlaamse solidariteit wordt ook gekoppeld aan een duidelijke inburgeringslogica, 

met buitenlandse eigendommenonderzoek, een verplichte inschrijving bij de VDAB, een 

middelentoets en een verhoogde taalkennisvereiste voor wie een sociale woning betrekt. 

En ondertussen zit Vlaanderen op koers voor een structureel gezonde begroting.” 

• Het contrast met de federale paars-groene regering kan volgens De Wever niet groter 

zijn. “We zijn budgettair de rode lantaarn van Europa, terwijl we de 

hoogste belastingdruk op arbeid ter wereld betalen. Après De Croo, le déluge. Het 

onverantwoordelijke energiebeleid zal in 2024 leiden tot mogelijke energietekorten, terwijl 

Groen de wet op de kernuitstap nog steeds weigert te herzien. En door het 

opengrenzenbeleid is België opnieuw het putje van het Europese bad en slapen kinderen 

op straat.” 

• De Wever riep de Vlaming op om dat status-quo te doorbreken en niet voor de extremen 

te stemmen maar samen met de N-VA de keuze te maken voor het confederalisme. “Het 

is dat of de verarming”, besloot Bart De Wever, die daarna het podium ruimde voor gast-

dj en Kamerlid Sander Loones die het feest in gang trok en meteen duizenden 

enthousiaste leden op zijn hand kreeg.   

Cultuur- en jeugdawards 
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• Op zaterdag 21 januari werden tijdens een sfeervolle gala- avond de cultuur- en 

jeugdawards uitgereikt. 

• De winnaars: 

o Cultuurprijs: Koninklijke Fanfare Sint-Pieter Herenthout 

o Trofee van verdienste: Pieter Golaszewski en Eline Godelaine - 

raamspreuken 

o Jeugdduim: Archie Fest - 30 jaar Jeugdhuis 't Verschil 

o Culturele carrièreprijs: Wim Vandekeybus 

• Van harte proficiat! 

Herenthout wordt baanbrekende werkgever! 

• De gemeente is erg trots dat ze zich een ‘Baanbrekende Werkgever’ mogen noemen in 

2023. Daarvoor werkten ze een jaar lang samen met 70 andere werkgevers aan een 

duurzamer mobiliteitsbeleid en een mensgericht personeelsbeleid. 

• Wat is dat, een ‘baanbrekende werkgever’? 

• Als telewerken structureel ingebed is in de organisatie, dan vraagt dit om extra 

inspanningen om met elkaar in verbinding te blijven. 

• Als mobiliteit duur en milieuonvriendelijk kan zijn, dan vraagt dit om alternatieven zoals 

het vermijden van verplaatsingen of ervoor te zorgen dat je je op een duurzame, ‘groene’ 

manier verplaatst. 

• Als de ene crisis wordt gevolgd door de volgende, dan vraagt dit om extra aandacht 

voor welzijn op het werk. 

• Baanbrekende werkgevers zijn werkgevers die hier resoluut op willen inzetten. En 

Herenthout wil dat! 

 

Wat deden ze al? Wat plannen ze nog? 

Het voorzien van (elektrische) dienstfietsen en 
dienstwagen 

Onderzoek van de mogelijkheden van 
fietsleasing 

Fietsenstalling met oplaadpunten Optimaliseren van de werkomgeving 

Bike for Life Acties rond veerkracht 

Gezondheid@work 
Training over verbindende communicatie en 
time management 

Herenthoutse collega bingo Acties voor de warmste week 

Thuiswerkpolicy Uitwerken agressieprotocol 

Leiderschapstraject Uitwerken onthaalbeleid 

Personeelsbijeenkomsten zoals teamdag, 
departementsdag, nieuwjaarsfeest 

Opmaak nieuwe functiebeschrijvingen 

 

 

 

Herenthout is opnieuw Hartveilig 

https://www.facebook.com/kfsintpieterherenthout?__cft__%5b0%5d=AZXBv_Vwo4yuuV8nCIAOqTAQqnRMoIkAOVm0m6hXRhH0Ur2M1w87Zw_yjIPkKK0DOSCSly29I_4JCT37zIAVRuZZDL6ofuv-cvQFryoT3C8233iPmMYIVDrx8zc4Zr-Fr0_e7JpDg8uKMATXlzCJefWM4UeBU1y16_VWfkMueTbvsUWc5GDWrk7j1aplvx4t_8o&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/jhtverschil/?__cft__%5b0%5d=AZXBv_Vwo4yuuV8nCIAOqTAQqnRMoIkAOVm0m6hXRhH0Ur2M1w87Zw_yjIPkKK0DOSCSly29I_4JCT37zIAVRuZZDL6ofuv-cvQFryoT3C8233iPmMYIVDrx8zc4Zr-Fr0_e7JpDg8uKMATXlzCJefWM4UeBU1y16_VWfkMueTbvsUWc5GDWrk7j1aplvx4t_8o&__tn__=kK-R
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• Dagelijks krijgen ongeveer 30 mensen in België een hartstilstand buiten het ziekenhuis. 

Slechts 5 à 10 procent overleeft dit. Door binnen 3 tot 5 minuten te starten met de 

reanimatie en door een automatische externe defibrillator (AED) te gebruiken, verhoog je 

de overlevingskans van het slachtoffer tot 70 procent. 

• Rode Kruis-Vlaanderen wil met het project Hartveilig enerzijds de overlevingskans van 

slachtoffers bij een hartstilstand verhogen en anderzijds de eerstehulpcapaciteiten van 

de bevolking vergroten. 

• Deze doelstellingen worden nagestreefd door: 

o zoveel mogelijk mensen te informeren en op te leiden in reanimatie en het 

gebruik van de AED; 

o steden, gemeenten, bedrijven, organisaties, scholen en sportclubs te 

motiveren om AED-toestellen te plaatsen. 

• Hoe doen we dat? 

o We maken onze omgeving een veiligere plek voor onze medewerkers, 

leerlingen, bezoekers, leden, supporters … 

o We behalen een prachtig kwaliteitslabel waarover we naar de 

buitenwereld mogen communiceren. 

o Onze medewerkers kunnen competent optreden bij een noodgeval en 

leren om te durven helpen! 

• Herenthout behaalde opnieuw het label van Hartveilige gemeente! 

Belangrijke investeringen gaan door: 

• Het gemeentebestuur van Herenthout heeft voor de bijsturing van het financieel 

meerjarenplan niet het mes moeten zetten in de geplande investeringen.  

• Op de site Serneels starten de werken dit jaar. 

• De herinrichting van de kruispunten Herentalsesteenweg – Boudewijnlaan en 

Boudewijnlaan – Uilenberg zijn voor  2023. “We doen deze herinrichting om de route 

rond de dorpskern te promoten” legt Burgemeester Stijn Raeymaekers uit. 

• Wel worden enkele projecten een jaartje opgeschoven in de tijd, maar dat heeft ook 

praktische oorzaken. Zo zal het kruispunt Uilenberg, Langstraat en Itegemse Steenweg 

deze legislatuur niet meer aangepakt worden. 

• Praktische omstandigheden zorgen er ook voor dat de aanpak van de Albertstraat een 

jaartje wordt opgeschoven. 

• Het derde project dat even in de koelkast wordt geplaatst, is de restauratie van de 

kerktoren. Een dossier waarin er nog wordt gewacht op subsidies van de Vlaamse 

overheid. 

Wist je dat: 

• De Vlaamse Regering geeft na een positief advies van de Raad van State groen licht 

voor de invoering van Vlaamse Toetsen, een initiatief van Vlaams minister van Onderwijs 

Ben Weyts. Het gaat om toetsen die álle leerlingen zullen afleggen in het vierde en zesde 

leerjaar en het tweede en zesde jaar secundair. De Vlaamse Toetsen zijn nodig om 

permanent de vinger aan de pols te houden bij alle leerlingen, om scholen de kans te 



  

6 

 

geven zich te vergelijken met vergelijkbare scholen en om sneller en gerichter in te 

grijpen. Het ontwerp van decreet gaat nu naar het Vlaams Parlement. “Dit is een kleine 

revolutie voor onze scholen, maar we hebben dit meetinstrument nodig als we onze 

onderwijskwaliteit gericht willen opkrikken”, zegt Ben Weyts. 

• Vlaams minister van Sport Ben Weyts investeert 15 miljoen euro in nieuwe of 

gerenoveerde atletiekpistes. Steden, gemeenten of andere sportaanbieders kunnen tot 

eind juni intekenen op een groepsaankoop. In aanloop naar de Olympische Zomerspelen 

in Parijs van volgend jaar, voorziet Vlaanderen een financiële bijdrage van 60% van de 

investeringskost. In totaal goed voor een investering van 15 miljoen euro. “De 

atletieksport boomt in Vlaanderen, mede dankzij grootse prestaties van onze atleten”, 

zegt Vlaams minister van Sport Ben Weyts. “Met extra investeringen in moderne 

atletiekinfrastructuur, willen we meer jongeren naar de atletieksport leiden”, zegt Weyts. 

Activiteiten: 

• Ledenvergadering op 16 maart 2023 in zaaltje achter woning Van Reynegomlaan 22 in 

Herenthout 

o Uitnodigingen worden verstuurd per brief 

• Familiedag op 10 september 2023 in Plopsaland De Panne 

Volgende zittingen gemeenteraad 

• Je kan de gemeenteraad en OCMW-raad her beluisteren. Elke zitting wordt integraal 

opgenomen en het audioverslag wordt enkele dagen na de raadszitting op de website 

geplaatst. 

▪ maandag 27 februari 2023 

▪ maandag 27 maart 2023 

▪ maandag 24 april 2023 

▪ maandag 22 mei 2023 

▪ maandag 26 juni 2023 

▪ maandag 25 september 2023 

▪ maandag 23 oktober 2023 

▪ maandag 27 november 2023 

▪ maandag 18 december 2023 (derde maandag; vierde maandag 

valt op Kerstmis) 

• Meer info en alle verslagen:  

▪ www.herenthout.be/beleid/bestuur/zittingen-gemeenteraad/  

▪ www.herenthout.be/beleid/bestuur/zittingen-ocmw-raad/ 

Voorzitter 

Magda Boeckx  

0498/34 09 62 

herenthout@n-va.be 

http://www.herenthout.be/beleid/bestuur/zittingen-gemeenteraad/
http://www.herenthout.be/beleid/bestuur/zittingen-ocmw-raad/

